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Utvalg:  Råd for eldre og mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Møtested: Nesbyen kommune, Veslesalen 

Dato: 14.05.24 

Tidspunkt: 09.00 – 11.15 

 

Til stede:  

Navn      Funksjon Medl.  Varamedlem for 

Syver Espeseth     leder 
Aasta M. Teigen     nestleder  
Mona G. Garborg 
Per Arne Stupa 
Margit Halvorsen 
Anne Lise Breie 
Hans Tørrisplass 
 

Følgende fra administrasjon møtte 

Navn        Stilling 

Bente Rudrud Herdlevær     Kommunedirektør 

Anne Kari Eriksen      Ordfører 

 

Nesbyen, 27.05.24 

Syver Espeseth 

 

 

 

 

 

 



 

 

Styreleder ønsket velkommen til møtet.  

Ordfører og kommunedirektør ble ønsket velkommen til møte for å orientere «Rådet» om 
situasjonen i Nesbyen kommune i dag, og orientere om hvordan kommunen oppfyller sentrale 
lover og forskrifter når det gjelder eldre og mennesker med nedsatt funksjonsevne: 
Individuell utforming 
Eldre og funksjonshemmedes mulighet til fullverdig involvering på linje med alle. 
Ref. FN s Bærekrafts mål 

 

Møteinnkalling ble enstemmig godkjent. 

 

Orientering: 

• Ordfører og kommunedirektør informerte om at i alle plansaker følger Nesbyen kommune 
lovverket som styrer universell utforming av nye bygg. Alt skal være tilgjengelig for alle, men det 
kan være steder som ikke er like tilgjengelig for alle. Kommunen prøver i alle tilfeller å utbedre 
slik at alle steder er tilgjengelig for alle.  
 

• Kommunedirektøren orienterte om dagens økonomiske situasjon i Nesbyen kommune. 
Kommunen står ovenfor veldig vanskelige prioriteringer når det gjelder tjenester kommunen 
kan gi til innbyggerne. I flere tjenesteområder ligger Nesbyen kommune høyt over andre 
kommuner som vi kan sammenligne oss med. Prioriteringene på tjenestenivå må tas ned en del, 
allikevel vil kommunen ha et tilfredsstillende og godt tjenestetilbud til innbyggerne. 
 

• Ifølge ordfører og kommunedirektør kommer sannsynligvis Nesbyen kommune på Robek listen 
etter 20. juni i år. Det vil si at Statsforvalteren må godkjenne alle investeringer, kommunen må 
komme med innsparingstiltak. Kommunen må ha en forpliktende tiltaksplan og fremdrift. Dette 
kommer til å bli en tid med vanskelige dilemmaer og prioriteringer som kommunen må gå inn 
for. I så henseende ble det tatt opp at kommunen har 2 svømmebassenger som er i drift i dag. 
Det som har vært fremme i prioriteringene er å stenge det ene svømmebassenget for en 
periode.  
Flere i «Rådet» hadde innvendinger mot at varmtvannsbassenget på Elverhøy hadde stor 
betydning for mange med helse utfordringer. Ikke bare for innbyggere i Nesbyen, men det 
bassenget blir brukt av flere kommuner i Hallingdal. Kommunedirektøren og ordfører fikk med 
seg en stor bønn fra «Rådet» om at kommunen får beholde bassenget på Elverhøy. 
 

• Ordfører og kommunedirektøren ønsker at innbyggerne skal få komme med innspill til hvilke 
prioriteringer som er viktigst for innbyggerne, dette vil bli gjort ved planlagte 
spørreundersøkelser og innbyggermøter. Kommunen ønsker også å spille på frivilligheten, alle 
kan ikke gjøre alt, men frivillige kan kanskje gjøre noe. 
 

Kort orientering fra kurset for Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Kongsberg. 
• Flere kommuner sliter med samme problem med å bli sett og hørt, og i noen kommuner går 

dette arbeidet lettere. Veldig greit å få innspill fra kommuner som har funnet en vei å løse dette 
på. 
 

Kort orientering om “Rådet” på hjemmesiden til kommunen. 
 



 

 

 
Saksliste 

Utvalgs- 
Saksnr.  Tittel 
 
Sak:  

2/24 Eventuelt 

• Planstrategi blir lagt ut til offentlig høring etter at den er behandlet i Kommunestyret 20.06.24 

 Frist til å svare på Planstrategi er 05.09.24. 

Rådet kommer til å ha et møte den 27.08.24 for å diskutere Planstrategien, og komme med et 
innspill på denne. 

• Pårørendenettverket i Halandvegen har sendt et brev til Nesbyen kommune 22.02.24 angående 
fellesrom for beboerne i Halandvegen. Dette rommet hadde fungert som oppholdsrom for 
beboerne og delvis som møterom for ansatte. Når pandemien kom, ble dette rommet helt 
stengt for beboerne, og har ikke blitt åpnet igjen for dem. Brevet fra Pårørendenettverket er 
ikke blitt besvart av kommunen.  

“Rådet” vil derfor at brevet blir besvart av kommunedirektøren. (Sak 2022/1207-30) 

  

• «Rådet» ønsker å invitere følgende til møtene i høst 
o Hanne på frivilligsentralen 
o Randi Karin Rustand, kommunalsjef helse og omsorg 
o Kommunedirektøren på møte i august 


